

Baleine - Biographie 2021

(FR)

Né dans la poussière, le rock de Baleine s'inspire d'une ambiance sombre. Leur stoner est obscur et regorge de mélancolie, mais c'est ce qui fait vivre ce duo. La musique est l'outil parfait pour rejeter leur tourmente.

Après la sortie de leur premier EP « When Did It All Go Wrong ? » en juin, Baleine a soif de scène, de décibels, de gain, de sueur et de cris. Un rock efficace qui frappe fort et bien : errant dans les abysses, le chant de Baleine s'étend, fait vibrer vos organes et vous coupe le souffle.

(EN)

Born in the dust, Baleine's rock is inspired by a dark ambiance. Their stoner is obscure and is filled by melancholy, but that is exactly what is keeping the duo alive. Music is the perfect tool to reject their storm.

After the release of their first EP « When Did It All Go Wrong ? » in June 2021, Baleine has a thirst for stages, decibels, gain, sweat and screams. An effective rock striking deeply and good : wandering in the abysses, the whale's song spreads, makes your body vibrate and takes your breath away.